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W dniu 17.09.2020 r. odbyło się posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Biologii US, 
przeprowadzone w trybie zdalnym.

Po powitaniu Przewodnicząca RN, Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US poprosiła zebranych 
o zalogowanie się do systemu Rada24.pl, aby zgłosić ewentualne problemy z dostępem. Za 
przygotowanie głosowań odpowiedzialna była Pani dr Anna Kalinka, Przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej.

Potwierdzenie obecności oraz głosowania objęte porządkiem obrad zostały przeprowadzone 
w systemie Rada24.pl, po omówieniu spraw za pośrednictwem platformy MS Teams. Protokół 
z wynikami głosowań został wygenerowany w systemie Rada24.pl i stanowi załącznik do oryginału 
protokołu z obrad.

W wyniku powtórzonego z powodu problemów technicznych głosowania stwierdzono 
quorum, w posiedzeniu wzięło udział 12 członków Rady Naukowej. Zebrani jednogłośnie przyjęli 
porządek obrad.

1. Sprawy osobowe

a) Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Komisji dyscyplinarnej dla nauczycieli 
akademickich Uniwersytetu Szczecińskiego na kadencję 2020-2024

Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US poinformowała zebranych o zgłoszeniu się Pani dr hab. 
Marianny Soroki, prof. US jako kandydatki na członka Komisji dyscyplinarnej dla nauczycieli 
akademickich US na kadencję 2020-2024. Kandydatury należy zgłosić do Rektora US do dnia 
18.09.2020 r. Przewodnicząca RN poinformowała, że Pani dr hab. Marianna Soroka, prof. US 
uczestniczyła już w pracach ww. Komisji.

Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zarządziła głosowanie w systemie Rada24.pl. W wyniku 
tajnego głosowania, 10 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, Rada Naukowa 
Instytutu Biologii US przyjęła uchwałę nr 16/2020, zgłaszającą Panią dr hab. Mariannę Sorokę, prof. US 
jako kandydata na członka Komisji dyscyplinarnej dla nauczycieli akademickich US na kadencję 2020- 
2024.

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Pan dr hab. Łukasz Jankowiak poinformował zebranych, że wszyscy powinni uzupełnić bazę 
ORCID, najlepiej poprzez Scopus oraz połączenie z nią bazy PBN. Ze względu na możliwe problemy 
techniczne podczas ww. czynności prelegent zobligował się do udzielenia pomocy i poprosił 
o zgłaszanie się mailowo.

Następnie chęć zabrania głosu zgłosił Pan prof. dr hab. Robert Czerniawski. Jednak z powodów 
technicznych, mimo prób poprawy warunków, nie mógł tego uczynić i poinformował zebranych 
w „czacie", że rezygnuje z wypowiedzi.

Pani dr Anna Wierzbicka-Woś, która kończy zatrudnienie w Uniwersytecie Szczecińskim 
z dniem 30.09.2020 r., podziękowała za dotychczasową współpracę oraz wyraziła chęć dalszych 
kontaktów, np. udzielenia opinii czy pomocy. W imieniu Rady Naukowej podziękowania złożyła Pani 
dr hab. Lidia Skuza, prof. US.
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3- Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 20.08.2020 r.

Głosowanie zostało przeprowadzone w systemie Rada24.pl, protokół został przyjęty jednogłośnie.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Naukowej zakończyła posiedzenie, 
dziękując zebranym za udział.

Protokołowała
Sylwia Wochna-Bartnik
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